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Referat 

PLØKS klubaften ’Ny væg’, torsdag d. 8. juni 2023 

23 fremmødte, referent Annette Vilen 

 

Indledning v/ Per Thellersen 

Aftenens mål: at drøfte muligheder for renovering af bagerste del af væggen i hallen. Det er IKKE formålet at 

tage beslutninger. Men en åben dialog om, hvad folk synes. Så tager bestyrelsen det med tilbage og kommer 

tilbage med et oplæg til beslutning på en generalforsamling. 

 

Oplæg 1: Præsentation af oplæg til renovering v/Gubbies, Nicolai Liebach 

Hovedidé i oplægget: 

- Er det muligt at indsætte to ovenlysvinduer, så der kommer dagslys ind?  

- Slab gerne på 5 – 6% hældning 

- Et lille tag over slabbet – og en pilar th. for slabbet 

- Et faldgulv – kan liften køre på det? 

- Oplægget indeholder 250 m2 væg 

Byggetid: 

- Nedrivning 1 uge 

- Opbygning 3 uger 

Prisoverslag 1 mio kr ex moms 

 

Oplæg 2: Præsentation af ’selvbygger’ væg v/Tobias 

Foreslår 2-4 faser i projektet. 

Giver ca. 125 m2 væg. 

 

Forslag:  

- At man køber ’færdige’ plader, fenolplader 

- At man går i samarbejde med Gubbies og merger de to forslag til et passende nyt oplæg, 

arealmæssigt og økonomisk 

Oplæg til selvbyggervæg ligger i andet dokument, som jeg ikke har adgang til. 

 

Det blev stærkt pointeret, at der fortsat i PLØKS skal være (god) mulighed for (4. og) 5. grads klatring, som vi 

kender det, og som både ’gamle’ klatrere og nye kan have klatreglæde ved. 



2 
 

Per bad herefter de forsamlede om at give en tilkendegivelse på, hvilken ’model’ de foretrak: 

En ønskede slet ikke, at der skulle ske noget. En har på mail tilkendegivet, at det var Gubbies forslaget. Flere 

mente, at selvbyggerforslaget var godt, og nogle mente, at man kunne forsøge at blande selvbyggerforslaget 

med input fra Gubbies, på inspirationsplan og praktisk ved at Gubbies leverer komponenter, bidrager i 

arbejdsprocessen og/eller delvis selv bygger/leverer dele/sektorer af projektet. 

 

Bestyrelsen samledes og besluttede følgende proces: 

- Selvbyggergruppen (Tobias, Thomas, Jan og Henrik) kontakter Nicolai og beder ham være med i en 

videreudviklingsgruppe, der inden næste bestyrelsesmøde d. 16. august drøfter og udarbejder 

skitser til forskellige projekter, f.eks.: 

o Gøre ingenting 

o Selvbyggerforslaget i sin nuværende form 

o Selvbyggerforslaget ’støttet’ af købte færdige materialer og købt arbejdskraft (hos Gubbies 

eller tømrer) 

o Selvbyggerforslaget suppleret med elementer fra Gubbiesforslaget, f.eks. lækre detaljer 

med afrundede hjørner, slabvæg med lille tag og pilar, evt. ovenlysvinduer…. 

o Gubbiesoplægget i sin nuværende form 

- Annette afsøger hvorvidt det er muligt at skaffe fondsmidler til projektet, deltager i 

videreudviklingsgruppen ang. behovet for supplerende økonomi, og melder tilbage til bestyrelsen 

inden 16. august 

- Inden BØTØ-weekend, og bestyrelsesmødet på denne weekend d. 6. oktober, forelægger 

videreudviklingsgruppen nogle helt konkrete forslag, som bestyrelsen kan gå videre med til 

beslutning på generalforsamling (og uafklaret: evt. anden høring blandt medlemmerne….?) 

 

 

 


